
Spolek Rady rodičů při střední průmyslové škole elektrotechniky a informatiky, Ostrava 

 

Zápis z jednání výboru Rady rodičů (RR) 
Datum: 6.ledna.2021 

Místo:   online 

 

Program, jednání: 

1) Prezenční listina:  

a. Přítomní RR:p. Kořenek, p. Kuboňová, p.Tvrdý, p.Halšková, p.Knapek, p.Juřicová, p. Lepík 

b. Hosté: p.Pospěch,  

c. Omluveni: p.Balcarová, p. Foltýn, p.Kasiaras, p. Tvrdík 

2) Program jednání zahájeno 17:00 

3) Předseda  RR se zajímal, zda  se sešla kontrolní komise a zda proběhla kontrola účetnictví dle 

domluveného termínu do 20.12.2020. 

P. Kuboňová – jediná členka KK , která se účastnila jednání, oznámila,že kontrola neproběhla, jelikož 

předseda KK a další členka KK neodpovídali na její email, který setkání urgoval. Nejsou známy 

důvody, předpokládá, že mlčení členů KK bylo způsobeno  Covidovým onemocněním. 

Termín je tedy posunut zatím na neurčito, p. Kořenek se pokusí zkontaktovat předsedu KK. 

 

 
4) Na třídních online schůzkách učitelé velmi dobře apelovali na rodiče se  žádostí o příspěvek rodičů na 

chod a provozování Rady Rodičů. Ke dni 14.12.2020 - 14.01.2021 je stav na bankovním účtu následující: 

 

5) Stav k: 14.12.2020 Stav k: 14.01.2021 Suma příjmů Suma výdajů Suma celkem Běžný zůstatek 

305 772,36 CZK 311 872,36 CZK 6 100,00 CZK 0,00 CZK 6 100,00 CZK 311 872,36 CZK 

 

 

Na příspěvcích se od rodičů v čase 1.9.2020 do dnešního dne vybralo 136 667,-Kč na účet 

a v pokladně  školy je 65 100,- Kč 

Všem učitelům bylo vyjádřeno velké poděkování za aktivní přístup.   

 

6) Pan ředitel Pospěch informoval přítomné o chodu školy v době nouzového stavu. 

7) Paní zástupkyně Halšková informovala o akcích školy v lednu a únoru 2021 ( DOD, ped.rada. 

vysvědčení, schůzka RR) 

Přednesla žádost o finanční příspěvek na odměny v žákovské soutěži ,, O grafický návrh úpravy 

žákovského vstupu do školy“ 

O návrhu 1. místo  7 000,- Kč  2. místo  5 000,- Kč   3. místo    2 000,- Kč se hlasovalo 

Pro  bylo :   6                                    proti: 0                                          zdržel se hlasování:  0 

 

8) Předseda přenesl návrh na nákup dalších pohovek Klippan z Ikea.pro studenty do chodeb školy. 

Vedení školy nákup zajistí. 

9) Předseda požádal přítomné o zaslání otázek do dotazníku pro studenty a rodiče - ,,Jak efektivně 

investovat peníze RR“ 

 

10) jednání ukončeno v 18:00 

 

 

ID Úkol Kdo, termín  

20210106_1 p. Halšková připraví a vyplní darovací smlouvu a tuto předloží 

na následující RR ke schválení a následně po schválení 

k signaci RR. 

p.Halšková 

7.10.2020 

Úkol trvá 

20210106_2 Zajistit termín setkání a kontroly účetnictví  kontrolní komisí p.Kořenek 

20210106_3 Zaslat otázky do dotazníku pro studenty a rodiče všichni 

 

V Ostravě dne: 13.1.2021                                 Zapsala: Kuboňová Radmila    


